

《单词百科:intergovernmental是什么意思?intergovernmental怎么发音?intergovernmental的解释和用法》

英语单词intergovernmental是什么意思?intergovernmental怎么读?intergovernmental怎么发音?简答网为您整理了intergovernmental的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intergovernmental怎么读

intergovernmental的读音:[nt g v n mentl]

intergovernmental的意思

1、adj.政府间的;

intergovernmental的近义词

1、diplomatic adj.外交上的;外交人员的;有手腕的;策略的;

- 2、foreign adj.外国的;外交的;异质的;陌生的;
- 3、geopolitical adj.地理政治学的;
- 4、high-level adj.在高空的, 高阶层的, 高级的;
- 5、interstate adj.州际的;

intergovernmental的双语例句

- 1、Intergovernmental panel on climate change puts most of the blame on the burning of fossil fuels.

政府间的座谈小组把气候变迁的主要原因归咎于燃烧矿石燃料。

- 2、Hopefully we intergovernmental concerns, is no longer coming National Day holiday period.

但愿我们间的关切, 不再是国庆佳节来临的时刻。

- 3、an intergovernmental conference

政府对政府的会议

- 4、N. Intergovernmental Panel on Climate Change warns that the planet is warming faster than previously predicted.

联合国政府间气候变化组织警示地球的暖化速度比先前预测的还要快。

- 5、Foreign employees of international intergovernmental organizations invited by the ROC government and their dependants.

四政府间国际组织之外国籍职员应我国政府邀请来访者及其眷属。

- 6、He cites a survey by the Intergovernmental Panel on Climate Change which found no link.

他引用了政府间气候变化委员会的一个调查,说明它们之间不存在联系。

- 7、At present, more than a dozen intergovernmental organizations are deciding rules for the networked world.

现今已有十余个国际组织正在为网际网路制订规范。

8、China also joined as many as 135 intergovernmental international organizations.

中国加入了135个政府间国际组织.

9、Under the West Development background the thesis at the on intergovernmental grants policies toward theregion.

本文以西部大开发为背景,意在研究我国中央政府对西部财政转移支付的政策.

10、The Information for All Programme is an intergovernmental programme, created in 2000.

全民信息计划是一个政府间方案, 创建于2000年.

11、The UN increasingly engages in joint ventures with the private sector and intergovernmental organizations.

联合国与私营部门和政府间组织经营越来越多的联合项目.

12、Financial Relationship is the core element in intergovernmental relationship.

财政关系是政府间关系的核心.

以上是简答网为您整理的intergovernmental怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助的帮助。查看更多关于intergovernmental的用法、intergovernmental的释义、intergovernmental的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intergovernmental>